
REFERAT  FAU MØTE  
11.05.2006 
referent: Heidi Haugholt 
............................................................................. 
Tilstede:  Klasse 1B: Hilde Fjalestad, 1A: Bente S. Hansen,                                              
    2:   Rune Aasheim, 3: Heidi Haugholt, 
    4A: Bent Thorkildsen, 4B: Marita Aas Gurholt, 
    5A: Hege L. Plassen, 5B: Hilde Serkland,  
    6A: Anne Merete Kløverød, 
    7A: Berte Marit Lykseth, 7B: Morten Sem 
    Rektor John Øygaarden.  
 
Frafall:    6B: Karin Skifjeld Idris 
.......................................................................................... 
Sak 21/2005-2006: Godgjenning av møte referat fra FAU møte 28.02.2006 
Sak 22/2005-2006: Saker fra SU møte. 
Sak 23/2005-2006: Gruppesaker 
Sak 24/2005-2006: Trafikksikkerhetsplan. 
Sak 25/2005-2006: Nestleder for FAU neste skoleår  
Sak 26/2005-2006: Nye lansmenn, klassekamerater 
Sak 27/2005-2006: Eventuelt. 
---------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Sak 21/2005-2006: Godgjenning av møte referat fra FAU møte 28.02.2006. 
Kommentar til sak 20/2005-2006: bussjåfør som prater i mobiltelefon når han 
kjører buss. Det ble ikke notert tid, sted slik at det ikke er en konkret sak. Marita 
oppfordres allikevel til å ringe selskapet slik at de kan minne sine sjåfører at det er 
trafikkfarlig å prate i mobiltelefon når en kjører.  
Referat godkjent.   
 
Sak 22/2005-2006: Saker fra SU møte. 
Heidi orienterte om sakene som var tatt opp på forrige SU møte. For mere 
informasjon kan referatet leses på hjemmesiden til skolen. Det ble diskutert et 
problem med slitene, trøtte barn på førsten av uka. De er tydelig for sent oppe i 
helgene og det spises for mye godteri/sukker. Kontaklærer i klassene opplever 
faktisk at barn ikke "lander" før på onsdag. Å lære disse barna er mye vanskeligere 
enn om de var våkne og opplagte. Rektor orintere om at dette blir tatt opp på 
foreldresamtaler.  



Byggesaken: Rektor orienterer: det har vært flere byggmøter med arkitekt. Det 
siste forslaget er sendt til kommunen. Kostnadene blir nok noe større enn først 
antatt og kommunen er redd for kostnadene ved drift og vedlikehold.  
 
Sak 23/2005-2006:Gruppesaker 
Gruppe 1: trafikksikkerhet og ballbinge: Bent, Berte Marit, Hege, Bente (og 
Marianne Hagen).  
Trafikksikkerhet blir tatt opp under sak 24. 
Jobben med ballbingen tas over av gruppe 2: (Hjem-skole samarbeid, 
internettsidene og grunnskolens uke: Heidi, Hilde F, Hilde S, Anne Merete. (Morten 
F).) Dette fordi det blir endel jobb med den nye trafikksikkerhetsplanen. Vi fikk en 
plan for ballbingen som Frode har utarbeidet.  Heidi tar kontakt med Frode Kock og 
får til et møte raskt slik at vi kommer igang med grunnarbeidet som planlagt i juni.  
 
Gruppe 3: MILL og skoleutbygging: Morten, Rune, Marita og Karin.  
Vi etterlyser MILL brosjyren. Rektor finner den til oss senere. Skolen har Anne 
Karin Austad som ansatt. Hun har fått satt av tid til å jobbe med MILL og vil være 
skolens kontakt innad og utad.                                                                                                       
Det har ikke vært jobbet mer med uteområdene, da en ikke vet hvor områdene blir 
ennå og uteområdet ikke er avklart med Fritzøe Skoger. 
 
Sak 24/2005-2006: Trafikksikkerhetsplanen.  
Kommunen har endelig laget forslag til ny trafikksikkerhetsplan som vi har fått til 
høring og det er flott. Vi hadde ikke kopi til alle slik at referent leste gjennom hele 
planen. Mye er bra, men flere steder er det bare lagt opp til lys og ikke gang og 
sykkelsti, der vi mener det er helt nødvendig. Trafikksikkerhetsgruppa jobber 
gjennom planen og samkjører med skolen. Det er viktig at vi kommer med innspill og 
en prioriteringsliste til kommunen før fristen går ut 1 juni. Alle i FAU oppfordres til 
å lese planen selv på kommunens nettsider ( håper den ligger der) og komme med 
innspill til Gruppe 1.  
 
Sak 25/2005-2006: Ny nestleder for Fau skoleåret 2006-2007 
Heidi Haugholt trekker seg som nestleder i FAU for neste år. Det er flere grunner 
til dette. Blir fortsatt sittende som leder for SU. Forslag om at en av de som 
kommer ny til neste skoleår får oppgaven, da leder i FAU sitter et år til og da blir 
det kontinuitet som vi streber etter.  
 
 



Sak 26/2005-2006: Nye landsmenn, klassekamerater 
Rektor har en oppfordring om at vi må bli mye flinkere til å inkludere våre nye 
landsmenn i kommunen vår. Ikke bare de som kommer fra andre land, men også 
nyinflyttere til Siljan. Vi er alt for ofte vanemennesker som setter seg med de 
samme en kjenner på f.eks. foreldremøter. Flere av flyktningene som flytter hit har 
ikke bil og kanskje er det derfor barna deres ikke møter opp på bursdager. 
Oppfordringen er å tenke over dette,  drøfte det med andre og ta kontakt!!!!!!  
 
Sak 20/2005-2006: Eventuelt 
Heidi leste opp svarbrevet fra Telemark Kollektivtrafikk anng. klage på busssjåfør. 
Vi er enige om at det er bra saken er tatt opp med vedkomne og forbedringer er 
lovet. Vi foreldre blir oppfordret om at busskortet alltid er med og vises frem. Hvis 
ny uønskede episoder opptrer, må sted, tid og hendelse skrives ned så tar vi raskt 
kontakt med selskapet per telefon.  
 
Rektor orienterer om en ny lov endring som har kommet. Skolen skal ha et 
skolemiljøutvalg, som skal jobbe for et godt skolemiljø. SU kan være 
skolemiljøutvalg. Foreldre må være i flertall. Hvis  3 personer fra FAU sitter i SU 
er dette fullgodt. Vedtak om at ny nestleder også sitter i SU sammen med Hilde 
Serkland og Heidi Haugholt som allerede sitter der, og at SU dermed også fungere 
som skolemiljøutvalg.  
 
Vel møtt til neste skoleår. 
 


